
NROI Generalforsamling 2010   
 14/02/08 14:00 – Kalvebod – Skakhuset. 
Referent: Per Bressendorff (PB) 

Formanden Steen Hoffman Nitschke (SHN) bød velkommen og udtrykte tilfredshed med det pæne 
fremmøde (18 personer). 

Peter Munk Andersen (PMA) blev valgt til dirigent. 

Beretninger 

Derefter aflagde formanden beretning, hvilket affødte nogle kommenterer, herunder: 

Licenskursus systemer ved at være oppe at stå. Ca. 70 nye skytter sidste år. Der er stadig mange, der 
falder fra. Vi har ikke helt set virkningen af det nye system der kræver 2 matches indenfor det første 
år. 

Flere nye der gerne vil være IROA. Det giver også prestige i udlandet, at vi har gode IROA folk eller 
nogle, der arbejder på at blive det.. 

Der arbejdes på nye regler for avancement i RO systemet i Danmark. 

Der arbejdes på ”Sikt og Skyd” materialet for at lave nye regler og kurser i disse. Vil Ikke blive 
offentliggjort før alt er på plads. 

Introduktion af ”skyd (dig) selv” kursus (Deputy RO?) og mere avancerede skydelederkurser. 

Finn Johansen FJ: Kan skyd selv ikke være del af licenskursus? Flere var imod det af forskellige 
grunde. 

Tim Andersen (TA) forklarede sammenhæng/forskel på de forskellige niveauer af uddannelse. 

Generalforsamlingen takkede for beretningen. 

Beretning fra udvalg: 

RO udvalg 

PMA forklarede om Ro’ere der arbejder på stævner i udlandet og nyheder på nroi.dk. 

IPSC Kursus udvalg 

PB redegjorde for de nye procedurer i forbindelse med tilmelding og afvikling af licenskurser og 
efterlyste nogle der kunne være ”Course Warden”, da det i forvejen kræver meget at være ansvarlig 
for kurset uden også at skulle tænke på hæfteklammer m.m. 

Regnskab 

Lars Thilqvist (LT) forelagde regnskabet. 

PB stillede spørgsmål til om der var overskud ved afholdelsen af licenskurser og om dette evt. kunne 
”tages” af NROI. Det lader ikke til at der er overskud, der berettiger dette. 



Regnskabet godkendt. 

 

Valg til bestyrelse 

Bestyrelsen genvalgt. Da der ikke var generalforsamling sidste år var der nogle der skulle vælges for 
et og nogle for to år. Det fremgår af vedtægterne, hvem der er på valg hvornår. 

Knud Erik Poulsen (KEP) genvalgt til revisor 

Valg til udvalg 

Der er rod i hvilke udvalg der er og hvilke opgaver de skal løse. Bestyrelsen lover at lave 
vedtægtsændringer og indkalde til ekstraordinær generalforsamling indenfor tre måneder. 

Regelsætsudvalg‐findes ikke i vedtægterne, men er nødvendigt for at sikre at de vedtægter der findes 
i DSF overholdes, og hvordan NROI sikrer fair dømning. 

FJ – formand 
PMA 
SHN er født medlem 

Licensudvalg‐ praktisk afvikling af licenskurser 

PB – formand 
Claus Henneberg (CH) 
Kristian Pedersen (CP) 
Mads Peter Bach (MPB) 
LT (i kraft af kassererposten) 

RO udvalg – skaffe RO’ere og videreuddanne. 

PMA – formand 
Ulrik Saxhøj (US) 
Indsuppleret Gert Hansen (GH). 

Banegodkendelsesudvalg 

SHN – Formand 
PMA 
SHN indsupplerer efter behov. 

Uddannelsesudvalg – født formand og to bestyrelsesmedlemmer. 

Afventer ekstraordinær generalforsamling. 

Eventuelt 



TA forklarer production og 15‐skuds kontrollering. RO’ere i princippet ligeglade (de skal ikke 
kontrollere antal skud i magasiner) med hvor mange der lades op med, de skal kun koncentrere sig 
om hvor mange skyd, der skydes. Straffen er flytning i åben. Diskussion om reglens fornuft. 

PB opfordrer til, at der indsamles oplysninger om tilfælde, som der kan læres af.  

CH vil gerne vide hvornår der kommer flere RO kurser. Efterlyser level II kurser. SHN lover at 
undersøge og vende tilbage. 

Da der ikke var yderligere emner takkede formanden for god ro og orden og hævede 
generalforsamlingen kl. ca. 15:30. 

 


